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İ
zm�r Büyükşeh�r 
Beled�yes�’n�n 
Kasım ayı mecl�s 

toplantısında Gaz�em�r 
Beled�ye Başkanı Ünal 
Işık’ın, “İzm�r’�n 
Çernob�l� olarak b�l�nen 
sahadak� nükleer atık 
�çeren maddeler�n Soma 
�lçes�ndek� ç�mento 
fabr�kalarında yakıldığı” 
yönündek� açıklamasına 
Soma Ç�mento’dan sert 
tepk� geld�.

Soma Ç�mento Madenc�l�k Beton San. 
T�c. A.Ş., yaptığı basın açıklamasında, bu 
�dd�aların gerçeğ� yansıtmadığını vurguladı. 
Ş�rket, 22 Kasım 2024 tar�h�nden �t�baren 
bu yöndek� haberler�n �nternet gazeteler� ve 
sosyal medyada hızla yayıldığını bel�rterek, 
Halk TV ve Egede Sonsöz adlı platformlara 
Soma 1. Noterl�ğ� aracılığıyla tekz�p yazısı 
gönder�ld�ğ�n� açıkladı.

“Çevreye Saygılı ve Ödüllü B�r 
Kuruluşuz”

Açıklamada, Soma Ç�mento’nun 
kuruluşundan bu yana çevreye duyarlı b�r 

şek�lde faal�yet 
gösterd�ğ�, �ş ve t�caret 
ahlakı �lkeler�ne bağlı 
olduğu �fade ed�ld�. 
Ayrıca ş�rket�n çevreye 
yaptığı yatırımlar 
sayes�nde yurt �ç�nde ve 
yurt dışında b�rçok ödül 
kazandığına d�kkat 
çek�ld�.

Ege Bölges�’nde son 
teknoloj� kullanarak 
üret�m yaptıklarını 
bel�rten ş�rket yetk�l�ler�, 

bahs� geçen nükleer atık maddeler�n 
fabr�kayla h�çb�r �lg�s� bulunmadığını ve 
kullanımının kes�nl�kle söz konusu 
olmadığını vurguladı.

“Yasal Haklarımızı Saklı Tutuyoruz”
Soma Ç�mento, �dd�aların gerçeğ� 

yansıtmadığını ve kamuoyunu yanıltıcı bu 
tür haberler karşısında tüm yasal haklarını 
saklı tuttuğunu bel�rterek açıklamasını 
sonlandırdı.

Genel Müdür Musa Keşaplı �mzalı 
açıklamada, kamuoyuna saygı �le 
duyurulduğu bel�rt�ld�.

“Nükleer Atık” “Nükleer Atık” 
İddialarına Yalanlamaİddialarına Yalanlama
“Nükleer Atık” 
İddialarına Yalanlama

SOMA ÇİMENTO’DAN

Soma’da Yeni Yatırımlar için Önemli Ziyaretler
M

an�sa İl Master Planı 
çalışmaları kapsamında, 
Soma’da hayata 

geç�r�lecek projeler ve yatırımlar 
�ç�n öneml� b�r z�yaret 
gerçekleşt�r�ld�. Man�sa Val�l�ğ� 
tarafından görevlend�r�len Prof. Dr. 
Volkan Altıntaş, Prof. Dr. Serp�l 
Kahraman ve Zafer Kalkınma 
Ajansı’ndan Ahmet Sever, 

Soma’nın ekonom�k büyümes�ne 
ve gel�ş�m�ne katkı sunacak yatırım 
projeler�n� yer�nde �ncelemek üzere 
Soma’ya geld�. Soma Beled�ye 
Başkanı Sercan Okur ve proje 
ek�b�yle gerçekleşt�r�len toplantının 
ardından heyet, �lçede şu 
alanlarda detaylı �ncelemelerde 
bulundu: Em�r Hıdır Bey Cam��, 
Ç�fte Hamam, Tar�h� Bedesten, 

Sokak Sağlıklaştırma Projes� 
Alanı, Soma Kültür Ev�, Damgacı 
Cam��, Soma Maden Müzes�, 
Darkale Mahalles�. 

Z�yaret kapsamında yapılan 
değerlend�rmeler, �lçen�n tar�hsel 
ve kültürel değerler�n� koruyarak 
modern�zasyonu hedefleyen 
yatırımların hayata geç�r�lmes� 
yönünde öneml� adımların 

atılmasını amaçlıyor. 
Soma’da 
gerçekleşt�r�lecek 
projeler, �lçen�n 
tur�zm potans�yel�n� 
artırmayı, �st�hdamı 
desteklemey� ve 
ekonom�k kalkınmayı 
hızlandırmayı 
hedefl�yor.Ayrıca Soma Celal 
Bayar Meslek Yüksekokuluna 
da z�yaret gerçekleşt�r�ld�. 
Soma Beled�ye Başkanı 

Sercan Okur, yapılan 
çalışmaların Soma’nın 
geleceğ� �ç�n büyük b�r 
fırsat olduğunu 
bel�rterek, “Hem kültürel 
m�rasımızı koruyacak 
hem de ekonom�k 
kalkınmamıza �vme 
kazandıracak bu 

projelerle Soma’da köklü b�r 
değ�ş�m yaşanacak. İlçem�z�n 
gel�ş�m�ne katkı sunan tüm 
paydaşlara teşekkür eder�m.” ded�.

O İDDİALARLA İLGİLİ 
BİR AÇIKLAMA DA 
SERCAN OKUR’DAN

O
kur, “Soma 
Ç�mento 
Fabr�kası, Çevre 

ve Şeh�rc�l�k Bakanlığı 
tarafından sürekl� 
kontrol altında tutulan, 
anlık �zlenen ve sık sık 
denetlenen b�r kurum. 
En son b�r ay önce 
denetlenm�ş ve bu 
denetleme gayet 
başarılı geçm�ş, 
herhang� sıkıntılı b�r 
duruma rastlanmamış. Bunun yanı 
sıra şuanda Gaz�em�r Beled�ye 
Başkanı’mızın bahsett�ğ� arsadan 
henüz radyoakt�f madde �çeren b�r 
hammadde veya toprak çıkmış değ�l 
henüz orada radyoakt�f maddeye 
ulaşılmış değ�l ancak bu orada 
radyoakt�f madde olmadığı anlamına 
gelm�yor ancak şu anda orada böyle 
b�r durum söz konusu değ�l. İzm�r’de 
İzm�r Çevre ve Şeh�rc�l�k İl 
Müdürlüğü’nde görev yapan Denet�m 
Şube Müdürü’yle �rt�bata geçt�k ve 
Denet�m Şube Müdürü’nden aldığımız 
b�lg�lere göre de bu arsadan çıkartılan 
maddeler�n, toprak parçalarının 
kes�nl�kle Soma’ya gönder�lmed�ğ�n�, 
Soma’da ç�mento fabr�kası da dah�l 
olmak üzere herhang� b�r tes�se 

gönder�lmed�ğ�n�, herhang� 
b�r tes�ste depolanmadığını 
veya �nternet s�tes�nde yer 
aldığı üzere herhang� b�r 
tes�ste yakılmadığını resm� 
olarak tesp�t etm�ş ve tey�t 
etm�ş olduk. Somalı 
hemşer�ler�m �ç�n�z rahat 
olsun. Gaz�em�r‘dek� bu 
bahs� geçen alandan 
çıkartılan toprak malzeme, 
hammadde malzemes� 
kes�nl�kle Soma 

sınırlarından �çer�ye g�rm�ş değ�ld�r. 
Böyle b�r durumun yaşanması hal�nde 
Soma Beled�yes� ve Man�sa 
Büyükşeh�r Beled�yes� olarak hemen 
müdahale edeceğ�m�z� ve böyle b�r 
şeye asla �z�n vermeyeceğ�m�z� 
b�lmen�z� �st�yorum. B�z zaten 
başımızda term�k santral g�b� b�r bela 
var, term�k santral�n hava k�rl�l�ğ�yle 
zaten yeter� kadar mağdur oluyoruz, 
çevre sorunlarıyla boğuşuyoruz. 
Müster�h olun, �ç�n�z rahat olsun. B�z 
Soma Beled�yes� ve Man�sa 
Büyükşeh�r Beled�yes� olarak Somalı 
vatandaşlarımızın havasının, suyunun 
k�rlenmes�ne, çocuklarımızın 
geleceğ�n�n zeh�rlenmes�ne asla �z�n 
vermeyeceğ�z. “

Nükleer Atık �dd�alarıyla �lg�l� konuşan Soma  Beled�ye 
Başkanı Sercan Okur, “Somalı hemşer�ler�m �ç�n�z rahat 
olsun. Gaz�em�r‘dek� bu bahs� geçen alandan çıkartılan 
toprak malzeme, hammadde malzemes� kes�nl�kle Soma 
sınırlarından �çer�ye g�rm�ş değ�ld�r. Böyle b�r durumun 
yaşanması hal�nde Soma Beled�yes� ve Man�sa Büyükşeh�r 
Beled�yes� olarak hemen müdahale edeceğ�m�z� ve böyle b�r 
şeye asla �z�n vermeyeceğ�m�z� b�lmen�z� �st�yorum.” ded�.

Büyükşehir Belediyesi'nin 2025 
yılı bütçesi 11 milyarı aştı

an�sa Büyükşeh�r Beled�yes�’n�n 2025 

Myılı tahm�n� bütçes� 11 m�lyar 871 
m�lyon 725 b�n l�ra olarak bel�rlend�. 

31 Mart’ın ardından yen� b�r dönem�n �nşası 
�ç�n çalışmalara başladıklarını söyleyen Man�sa 
Büyükşeh�r Beled�ye Başkanı M�mar Ferd� 
Zeyrek, ‘Kend�ne yeten Man�sa, kend�ne yeten 
beled�ye’ v�zyonuyla hareket ett�kler�n� bel�rtt�. 
Başkan Zeyrek, bütçen�n Man�sa ve 
Man�salıların kaynaklarının etk�n ve ver�ml� 
kullanılmasına yönel�k olduğunu vurguladı.

Soma Belediyesi daimi engelli beden işçisi alacak!
Soma Beled�ye Başkanı Sercan Okur, 
beled�ye bünyes�nde çalıştırılmak üzere 
da�m� engell� beden �şç�s� alacaklarını 
açıkladı. Soma Beled�ye Başkanı Sercan 
Okur, beled�ye bünyes�nde çalıştırılmak 
üzere da�m� engel� beden �şç�s� alacaklarını 
müjdes�n� verd�. Başkan Okur, sosyal 
medya hesabından yaptığı açıklamada 
gerekl� evrakları paylaştı.
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O İDDİALARLA İLGİLİ BAŞKAN
SERCAN OKUR’DAN AÇIKLAMA
Nükleer Atık �dd�alarıyla �lg�l� konuşan Soma  Beled�ye Başkanı Sercan Okur, “Somalı hemşer�ler�m �ç�n�z rahat olsun. 
Gaz�em�r‘dek� bu bahs� geçen alandan çıkartılan toprak malzeme, hammadde malzemes� kes�nl�kle Soma sınırlarından 
�çer�ye g�rm�ş değ�ld�r. Böyle b�r durumun yaşanması hal�nde Soma Beled�yes� ve Man�sa Büyükşeh�r Beled�yes� olarak 
hemen müdahale edeceğ�m�z� ve böyle b�r şeye asla �z�n vermeyeceğ�m�z� b�lmen�z� �st�yorum.” ded�.

G
eçt�ğ�m�z günlerde sosyal 
medyada ve �nternet 
s�teler�nde ortaya atılan b�r 

�dd�ayla �lg�l� s�zler� b�lg�lend�rmek 
amacıyla bu canlı yayınımızı başlatmış 
bulunuyoruz. İdd�a neyd�, kısaca b�r 
hatırlayalım. İzm�r Gaz�em�r Beled�ye 
Başkanımız Sayın Ünal Işık, 
Gaz�em�r‘de bulunan ve geçm�şte 1940 
yılından �t�baren “Kurşun Ger� Dönüşüm 
Tes�s�” olarak kullanılan b�r fabr�kanın 
atıklarının Soma’ya gönder�ld�ğ� ve 
Soma‘da ç�mento fabr�kasında yakıldığı 
yönünde b�r �dd�ada bulunmuştu. Bu 
�dd�a sosyal medyaya ve �nternet haber 
s�teler�ne yansıyınca b�z de Soma 
Beled�yes� olarak hemen harekete 
geçt�k. Konuyla �lg�l� öncel�kle Gaz�em�r 
Beled�ye Başkanıyla,  Soma Ç�mento 
Anon�m Ş�rket� Genel Müdürü Musa 
Bey’le ve y�ne İzm�r İl Çevre ve 
Şeh�rc�l�k Müdürlüğü �le bağlantıya 
geçt�k ayrıca İkl�m Değ�ş�kl�ğ� ve Sıfır 
Atık Müdürlüğü’müz ve Çevre 
Mühend�s�’m�z Ç�mento Fabr�kası‘na 
g�derek burada �nceleme ve 
değerlend�rmelerde bulundular. Bu 
konuda ben de s�zler� aydınlatmak �ç�n 
bu �ncelemeler�n b�tmes�n�, gerekl� 
b�lg�ler�n toplanmasını bekled�m. En 
doğru b�lg�lerle karşınıza çıkıp s�zler� 
rahatlatmak, s�zler� aydınlatmak �ç�n bu 
canlı yayını başlatmış bulunuyoruz. 
Ş�md� Değerl� Somalılar; Öncel�kle 
Aslan Avcı Döküm Sanay� T�caret ve 
Anon�m Ş�rket�’ne a�t esk� b�r kurşun 
fabr�kası var Gaz�em�r’de. Bu kurşun 
fabr�kası yaklaşık 65 dönümlük b�r 
araz�de kurulmuş durumda, 2010 yılına 
kadar akt�f olarak faal�yet gösterm�ş 
ancak 2010 yılında bu fabr�ka 
faal�yet�ne son verm�ş. Bu fabr�ka 
1940’tan 2010’a kadar sürdürdüğü 

faal�yetler� sırasında 
ortaya çıkan atık 
maddeler� y�ne bu 65 
dönümlük araz� 
�çer�s�ne gömerek 
depolamaya, 
saklamaya çalışmış ve 
günümüzde burası 
oldukça kıymetl� b�r 
araz� hal�ne gel�nce 
araz�n�n 
değerlend�r�leb�lmes� 
�ç�n araz�n�n 
tem�zlenmes� 
çalışmalarına 
başlanmış. Araz� 
sah�pler� bu konuda b�r firmayla 
anlaşmışlar bu firma çalışmaya 
başladıktan sonra da bu sorun 
gündeme gelm�ş yan� oradak� başta 
kurşun atıkları olmak üzere zararlı 
atıkların nereye gönder�ld�ğ�, ne şek�lde 
değerlend�r�ld�ğ� ve ne şek�lde 
depolanacağı gündeme gelm�ş. 
Gaz�em�r Beled�ye Başkanı’mız da 
kend� �lçes�nde yaşanan bu çevre 
sorunuyla �lg�l� Zabıta Memurları’nı 
arsaya söz konusu arsaya göndererek 
orada yapılan çalışma hakkında b�lg� 
almak �stem�ş. Oradak� çalışan �şç�ler�n 
�şte buradak� atıklar Soma’ya 
gönder�l�yor, Soma‘dak� ç�mento 
fabr�kalarına gönder�l�yor söylem� 
üzer�ne de aslında b�r belge ve b�lg�ye 
dayanmadan, doğruluğu tey�t ed�lm�ş b�r 
tesp�te dayanmadan böyle b�r 
açıklamayı yapmış. Ancak tab�� k� 
Soma‘nın hak ve menfaatler�n� her şey�n 
üzer�nde tuttuğumuz �ç�n b�z bu 
açıklamayı oldukça c�dd�ye aldık ve 
Soma Beled�yes� olarak �rt�bata 
geçmem�z gereken, �let�ş�m kurmamız 
gereken herkesle �let�ş�me geçerek 

konuyu araştırdık. 
Öncel�kle arkadaşlar 
şunu söyleyey�m; Soma 
Ç�mento Fabr�kası, Çevre 
ve Şeh�rc�l�k Bakanlığı 
tarafından sürekl� kontrol 
altında tutulan, anlık 
�zlenen ve sık sık 
denetlenen b�r kurum. En 
son b�r ay önce 
denetlenm�ş ve bu 
denetleme gayet başarılı 
geçm�ş, herhang� sıkıntılı 
b�r duruma rastlanmamış. 
Bunun yanı sıra şuanda 
Gaz�em�r Beled�ye 

Başkanı’mızın bahsett�ğ� arsadan henüz 
radyoakt�f madde �çeren b�r hammadde 
veya toprak çıkmış değ�l henüz orada 
radyoakt�f maddeye ulaşılmış değ�l 
ancak bu orada radyoakt�f madde 
olmadığı anlamına gelm�yor ancak şu 
anda orada böyle b�r durum söz konusu 
değ�l. İzm�r’de İzm�r Çevre ve Şeh�rc�l�k 
İl Müdürlüğü’nde görev yapan Denet�m 
Şube Müdürü’yle �rt�bata geçt�k ve 
Denet�m Şube Müdürü’nden aldığımız 
b�lg�lere göre de bu arsadan çıkartılan 
maddeler�n, toprak parçalarının 
kes�nl�kle Soma’ya gönder�lmed�ğ�n�, 
Soma’da ç�mento fabr�kası da dah�l 
olmak üzere herhang� b�r tes�se 
gönder�lmed�ğ�n�, herhang� b�r tes�ste 
depolanmadığını veya �nternet s�tes�nde 
yer aldığı üzere herhang� b�r tes�ste 
yakılmadığını resm� olarak tesp�t etm�ş 
ve tey�t etm�ş olduk. Somalı 
hemşer�ler�m �ç�n�z rahat olsun. 
Gaz�em�r‘dek� bu bahs� geçen alandan 
çıkartılan toprak malzeme, hammadde 
malzemes� kes�nl�kle Soma 
sınırlarından �çer�ye g�rm�ş değ�ld�r. 
Böyle b�r durumun yaşanması hal�nde 

Soma Beled�yes� ve Man�sa Büyükşeh�r 
Beled�yes� olarak hemen müdahale 
edeceğ�m�z� ve böyle b�r şeye asla �z�n 
vermeyeceğ�m�z� b�lmen�z� �st�yorum. 
B�z zaten başımızda term�k santral g�b� 
b�r bela var, term�k santral�n hava 
k�rl�l�ğ�yle zaten yeter� kadar mağdur 
oluyoruz, çevre sorunlarıyla 
boğuşuyoruz. Müster�h olun, �ç�n�z rahat 
olsun. B�z Soma Beled�yes� ve Man�sa 
Büyükşeh�r Beled�yes� olarak Somalı 
vatandaşlarımızın havasının, suyunun 
k�rlenmes�ne, çocuklarımızın 
geleceğ�n�n zeh�rlenmes�ne asla �z�n 
vermeyeceğ�z. Bu olayların tak�pç�s�y�z. 
B�ze ulaşan en küçük �hbarları dah� 
d�kkate alıyoruz, değerlend�r�yoruz. 
Ek�pler�m�z b�zzat sahaya çıkarak, 
yer�nde kontrollerle tesp�tlerle Beled�ye 
Kanunu’nun b�ze verd�ğ� yetk�lere 
dayanarak müdahaleler�m�z� yapıyoruz, 
yaptırımlarımızı uyguluyoruz. Term�k 
santral konusunda da b�r eylem 
planımız olacak. Bu eylem planı tam 
olarak hazırlandığında s�zlerle 
paylaşacağım ve bu konuda s�zler�n de 
desteğ�ne �ht�yacım var. Term�k 
santralle, term�k santral�n yarattığı hava 
k�rl�l�ğ� konusunda s�zlerle b�rl�kte 
mücadele edeceğ�z ve �lçem�z� bu 
sıkıntıdan, bu beladan da hep b�rl�kte 
kurtaracağız, �ç�n�z rahat olsun. Son kez 
söylüyorum Soma‘ya İzm�r’den veya 
başka b�r �lden, �l merkez�nden, başka 
b�r şeh�rden gelen herhang� b�r 
radyoakt�f madde �çeren veya malzeme 
�çeren b�r madde gelmemekted�r. Bu 
konuda beled�yem�z teyakkuz  
hal�nded�r. Bütün b�r�mler�m�zle tüm 
�hbarlar en c�dd� şek�lde 
değerlend�r�lmekted�r.  İç�n�z rahat 
olsun. Hep�n�ze sağlıklı, mutlu, huzurlu 
b�r akşam d�l�yorum, görüşmek d�leğ�yle.

Manisa'da terör operasyonu: 8 kişi gözaltına alındı!
M

an�sa'nın Turgutlu 
�lçes�nde, 
PKK/KCK s�lahlı 

terör örgütünün faal�yetler�n� 
engellemeye yönel�k 
gerçekleşt�r�len operasyon 
sonucu 8 k�ş� gözaltına 
alındı. Turgutlu Cumhur�yet 
Başsavcılığı tarafından yürütülen 
soruşturma kapsamında, Turgutlu 
Terörle Mücadele Büro Am�rl�ğ� 
ek�pler�nce yapılan operasyonda, 
şüphel�ler�n �kametler�nde bugün 
yapılan aramalarda 2 pompalı tüfek, 2 
tabanca ve çok sayıda kartuş �le fişek 
ele geç�r�ld�.

Gözaltına alınan şüphel�ler�n 
�şlemler�n ardından adl�yeye sevk 
ed�leceğ� öğren�ld�. Yetk�l�ler, 
operasyonun, terör örgütünün eylem ve 
faal�yetler�n�n deş�fre ed�lerek 
engellenmes�ne yönel�k devam eden 
b�r d�z� çalışma kapsamında yapıldığını 
bel�rtt�.
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Büyükşehir Belediyesi'nin 
2025 yılı bütçesi 11 milyarı aştı
Man�sa Büyükşeh�r Beled�yes�’n�n 2025 yılı tahm�n� bütçes� 11 m�lyar 871 m�lyon 725 b�n l�ra olarak bel�rlend�. 31 Mart’ın 
ardından yen� b�r dönem�n �nşası �ç�n çalışmalara başladıklarını söyleyen Man�sa Büyükşeh�r Beled�ye Başkanı M�mar 
Ferd� Zeyrek, ‘Kend�ne yeten Man�sa, kend�ne yeten beled�ye’ v�zyonuyla hareket ett�kler�n� bel�rtt�. Başkan Zeyrek, 
bütçen�n Man�sa ve Man�salıların kaynaklarının etk�n ve ver�ml� kullanılmasına yönel�k olduğunu vurguladı.

M
an�sa Büyükşeh�r 
Beled�yes�’n�n Kasım ayı 
Olağan Mecl�s Toplantısı 2. 

oturumu, Büyükşeh�r Beled�ye Başkanı 
M�mar Ferd� Zeyrek başkanlığında 
gerçekleşt�r�ld�. Mecl�s toplantısında  
Man�sa Büyükşeh�r Beled�yes�’n�n 2025 
yılı performans programı tasarısı �le 
2025 mal� yılı bütçe tasarısı görüşüldü. 
Bütçe �le �lg�l� değerlend�rmede bulunan 
Man�sa Büyükşeh�r Beled�ye Başkanı 
M�mar Ferd� Zeyrek, 31 Mart Mahall� 
İdare seç�mler�n�n ardından yen� b�r 
dönem�n �nşası �ç�n çalışmalara 
başladıklarını �fade ett�. Başkan Ferd� 
Zeyrek, “’Kend�ne yeten Man�sa, 
Kend�ne yeten Beled�ye’ olma 
v�zyonuyla hazırladığımız planımızı b�r 
öncek� ay mecl�s�m�z�n de onayını 
alarak �craata koyduk. Yen� plan 
dönem�n�n �lk bütçes�n� de bugün 
oylayacağız. Man�sa’ma ve 
Man�salılara a�t kaynakların etk�n, 
ekonom�k ve ver�ml� kullanılması tek 
derd�m. İht�yacı olanlara �ht�yaç 
duydukları anda en kal�tel� h�zmet� 
sunmak, kentsel sorunlara 
sürdürüleb�l�r çözümler üretmek �ç�n 
çaba sarf ed�yoruz” ded�. 

Başkan Zeyrek, “H�zmet�n 
kal�tes�n� arttırmaya, �hmal ed�lm�ş 
altyapıyı yen�lemeye çalışıyoruz”

Ger�de kalan yıllarda eğr�s� �le 
doğrusu �le yapılan �şler ve kullanılan 
bütçeler�n olduğunu söyleyen Başkan 
Zeyrek, “B�z göreve geld�ğ�m�zde 6 

m�lyar 849 b�n 880 
l�ra gel�r, 7 m�lyar 
900 m�lyon l�ra g�der 
tahm�n� yapılan 
bütçey� devraldık. 
Bütçe dem�şken; 
gel�rler�m�z�n 
yaklaşık yüzde 85’� 
merkez� �daren�n 
topladığı verg� 
gel�rler�nden Man�sa 
Büyükşeh�r 
Beled�yes�ne aktardığı paylardan 
oluşuyor. Bu gel�r de Türk�ye’n�n genel 
ekonom�k seyr�nden doğrudan 
etk�lenen b�r gel�r ve artış oranı çok 
yüksek değ�l. Gel�r tarafında hal böyle 
�ken harcamalar �se maalesef çok 
yüksek oranlarda artıyor. Bu da 
beled�yem�z� çok büyük b�r finansal 
baskı altında çalışmak zorunda 
bırakıyor. B�z bu şartlarda h�zmet�n 
kal�tes�n� artırmaya, �hmal ed�lm�ş 
altyapımızı yen�lemeye, bütçem�z� 
yapmaya çalışıyoruz” �fadeler�n� 
kullandı. 

Bugüne kadar yapılanları anlatan 
Başkan Zeyrek, “İhale süreçler� 
tamamlanmış ve devam eden �şler�n en 
sağlıklı şek�lde yürütülmes� �ç�n 
önlemler�m�z� aldık. Özell�kle 
dezavantajlı, sosyal dışlanma, 
yoksulluk �ç�nde olan hemşer�ler�m �ç�n 
sosyal destek programlarına ağırlık 
verd�k. Su tekn�k altyapısından sonra, 
en öneml� kentsel tekn�k altyapı yatırımı 

olarak gördüğüm ulaşım �ç�n planlama 
çalışmalarını başlattık. Toplu taşımada 
mevcut darboğazların önüne geçmek 
�ç�n hem kooperat�flere hem 
vatandaşlarıma destek olacak mal� 
destekler� başlattık. Kırsal kalkınmada 
ç�ftç�m�ze üret�m destekler� verd�k. 
Vermeye devam ed�yoruz” d�ye 
konuştu. 

“2 m�lyar 500 m�lyon l�rayı 
�lçeler�m�ze hakkan�yetl� b�r şek�lde 
bölüştürdük”

2025 yılının program ve bütçes�n� 
oluştururken katılımcı ve ortak akıl 
anlayışıyla hareket ed�ld�ğ�n� kaydeden 
Başkan Zeyrek, “17 beled�ye 
başkanımla b�reb�r görüştük. 
Man�sa’mızın sorunlarını ve �ht�yaçlarını 
b�rl�kte masaya yatırdık. 
Öngördüğümüz yatırım bütçem�z�n 
çevre, katı atık ve kırsal kalkınma 
destekler� har�c�nde yaklaşık 2 m�lyar 
500 m�lyon l�rasını �lçe beled�ye 
başkanlarımızla b�rl�kte �lçeler�m�ze 
hakkan�yetl� şek�lde bölüştürdük” ded�.  

“Kılı kırk yaracağız, �nce eley�p 
sık dokuyacağız”

Man�sa’ya a�t her b�r kuruşun 
kıymetl� olduğunu vurgulayan 
Başkan Zeyrek, “Bu nedenle kılı kırk 
yaracağız, �nce eley�p sık 
dokuyacağız. D�rençl�, sağlıklı, 
sürdürüleb�l�r b�r Man�sa ve 
Man�sa’da yaşamaktan mutlu olan 
hemşer�ler�m �ç�n yen� finansman 
yöntemler� gel�şt�receğ�z. 
Önümüzdek� dönem bütçem�zde de 

altyapı yatırımları, sosyal h�zmetler �le 
destek programları ve özell�kle ç�ftç� 
destekler� artarak devam edecek. 
Yatırım öncel�kler�m�z tamamıyla �nsan 
odaklı olacak.  Çocuk, kadın, yaşlı, 
engell� ve gençler�m�z� merkeze 
aldığımız projeler� hayata geç�receğ�z. 
İsraftan, çatışmadan uzak Man�sa’m 
�ç�n daha �y�s� �ç�n çalışacağız, 
üreteceğ�z. Bu noktada; 2025 yılı 
gel�r�m�z� 11 m�lyar 871 m�lyon 725 b�n 
l�ra olacaktır. 2025 yılı g�der�m�z �se 14 
m�lyar 524 m�lyon 898 b�n l�ra olacaktır. 
2025 yılı finansmanını �se 2 m�lyar 653 
m�lyon 173 b�n l�ra olarak takd�rler�n�ze 
sunduk. Man�sa’ma hayırlı uğurlu 
olsun” �fadeler�n� kullandı. Başkan Ferd� 
Zeyrek’�n konuşmasının ardından 
gündem maddeler�n�n oylanmasına 
geç�ld�. 2025 yılı performans programı 
tasarısı oy b�rl�ğ� �le kabul ed�l�rken, 
2025 mal� yılı bütçe tasarısı oy çokluğu 
�le kabul ed�ld�.

Soma Belediyesi 
daimi engelli beden 
işçisi alacak!

oma Beled�ye Başkanı Sercan Okur, 

Sbeled�ye bünyes�nde çalıştırılmak 
üzere da�m� engell� beden �şç�s� 

alacaklarını açıkladı.
Soma Beled�ye Başkanı Sercan Okur, 

beled�ye bünyes�nde çalıştırılmak üzere 
da�m� engel� beden �şç�s� alacaklarını 
müjdes�n� verd�. 

Başkan Okur, sosyal medya hesabından 
yaptığı açıklamada gerekl� evrakları paylaştı.

Başkan Okur'un paylaşımına göre başvuru 
yapacak k�ş�lerden

1-Başvuru Formu - (Beled�yeden tem�n 
ed�lecekt�r.)2-1 adet Fotoğraf.3-Adl� s�c�l 
kaydı. (KAMU)4-Mezun�yet belges� ve varsa 
alınmış sert�fikalar5-İkametgah belges�.6-
Askerl�k durum belges�.7- Nüfus kayıt 
örneğ�.8- Sağlık raporu �stenecek. 

Başvurular 26 Kasım-3 Aralık tar�hler� 
arasında yapılacak.

Marmara Gölü'ndeki Tarımsal Faaliyetler İçin İptal Kararı

M
ANİSA'da kuraklık ve su kaybı 
neden�yle kuruyan ve Türk�ye'n�n 
�lk �kl�m davasına konu olan 

Marmara Gölü'nün tarıma açılmasına 
�l�şk�n Tarım İşletmeler� Genel Müdürlüğü 
(TİGEM), Devlet Su İşler� (DSİ), Tarım ve 
Orman Bakanlığı �le Man�sa Val�l�ğ� 
arasındak� �ş b�rl�ğ� protokolünün �ptal� �ç�n 
açılan davada karar açıklandı. Man�sa 
2'nc� İdare Mahkemes�, �ş b�rl�ğ� 
protokolünün �ptal�ne karar verd�.
Sal�hl�, Saruhanlı ve Gölmarmara 
�lçeler�n�n sınırında yer alan, 'Ulusal 
Öneme Sah�p Sulak Alan' tesc�ll�, 'kuş 
cennet�' olarak b�l�nen Marmara Gölü, son 
yıllarda yaşanan su kaybı neden�yle 2021 
yılının ağustos ayında tamamen kurudu. 
Tepel� pel�kan ve karabatak g�b� nesl� 
tükenme tehl�kes� olan 101 farklı türden 20 
b�n su kuşuna ev sah�pl�ğ� yapan göl, kuşlar 
tarafından da terk ed�ld�. 7 mahallede 2 b�n 
k�ş�n�n geç�m�n� sağladığı gölde balıkçılık 
b�tt�, kuruyan zem�n�nde dev yarıklar oluştu. 
Göl, ç�ftç�lerce �şgal ed�lerek, tarım alanı 
olarak kullanılmaya başlandı.
TARIMSAL ÜRETİME BAŞLANDI
Paylaşım konusunda anlaşamayan ç�ftç�ler 
arasında sık sık tartışmalar yaşandı. Çıkan 
4 araz� kavgasında 1 k�ş� hayatını kaybett�. 
Gölde kuruyan alanla �lg�l� çözüm 
beklen�rken; Marmara Gölü Havzası, su 
tutana kadar TİGEM'e tahs�s ed�ld�. 
Kuruyan gölün rehab�l�tasyonu �ç�n Man�sa 
Val�l�ğ�, Tarım ve Orman Bakanlığı ve DSİ 
arasında �ş b�rl�ğ� protokolü �mzalandı. 
Protokolün ardından göl araz�s�nde TİGEM 
tarafından tarımsal üret�me başlandı. 
Tahs�s ed�len 35 b�n dekarlık alanda, 
stratej�k ürünlerden buğday ve ayç�çeğ� 
yet�şt�r�lecek şek�lde faal�yet başladı.
İKLİM DAVASI AÇILDI
D�ğer yandan Man�sa Tarım ve Orman İl 

Müdürlüğü tarafından gölden geç�m�n� 
sağlayan S.S. Gölmarmara ve Çevres� Su 
Ürünler� Kooperat�fi'ne, 41 b�n 817 TL's� 
k�ra olmak üzere verg� ve SGK pr�m 
borçları g�b� toplam 322 b�n 800 TL'l�k borç 
çıkarıldı. Bu borcun 41 b�n TL'l�k kısmı �ç�n 
4 Ocak 2022 tar�h�nde ödeme emr� 
gönder�ld�. Bunun üzer�ne kooperat�f adına 
avukatlar Cem ve Özlem Altıparmak 
tarafından geçen yıl 18 Mart'ta, Man�sa 
1'�nc� İdare Mahkemes�'nde �kl�m davası 
açıldı. Ödeme emr�n�n �ptal�n�n ardından bu 
kez de göldek� tarımsal faal�yetler yargıya 
taşındı.
KEŞİF VE BİLİRKİŞİ İNCELEMESİ 
KARARI
S.S. Gölmarmara ve Çevres� Su Ürünler� 
Kooperat�fi, Doğa Derneğ�, Doğal Hayatı 
Koruma Vakfı, Man�sa Kültür ve Tab�at 
Varlıklarını Koruma ve Çevre Derneğ�, 
Sal�hl� Çevre Derneğ�, Akh�sar Çevre 
Derneğ� ve bazı bölge sak�nler�, Avukat 
Cem Altıparmak aracılığıyla TİGEM, DSİ, 
Tarım ve Orman Bakanlığı �le Man�sa 
Val�l�ğ� arasındak� �ş b�rl�ğ� protokolünün 
�ptal� �ç�n Man�sa 2'nc� İdare 
Mahkemes�'nde yen� b�r dava açtı. 
Ş�kayetç�ler�n yürütmen�n durdurulması 
taleb�n� reddeden mahkeme, dava konusu 

uyuşmazlık hakkında keş�f ve b�l�rk�ş� 
�ncelemes� kararı verd�.
‘İŞLEMLERDE HUKUKA UYARLIK 
BULUNMADI’
Ulusal Sulak Alan Kom�syonu'nun 
Marmara Gölü sulak alanı sınır rev�zyonu 
kararına ve Marmara Gölü'nün tarım 
araz�s�ne dönüştürülmes�ne �l�şk�n �ş b�rl�ğ� 
protokolüne karşı açılan davayla �lg�l� 
karar duruşması, 4 Kasım'da Man�sa 2'nc� 
İdare Mahkemes�'nde görüldü. Karar, 22 
gün sonra açıklandı. Dava dosyasında 
bulunan b�lg� ve belgeler �le b�l�rk�ş� 
raporunu b�rl�kte değerlend�ren mahkeme, 

�kl�m değ�ş�kl�ğ�n� de göz önünde 
bulundurarak, dava konusu Marmara 
Gölü'nün Rev�ze Sulak Koruma Bölgeler� 
sınırlarının onaylanması ve uygulanmasına 
�l�şk�n Ulusal Sulak Alan Kom�syonu'nun 
08.12.2022 tar�h ve 37 2022/2 sayılı kararı 
ve kararın dayanağını oluşturan 04.11.2022 
tar�hl� 'Marmara Gölü Sulak Alanı 
Rehab�l�tasyonu Üzer�ne İş B�rl�ğ�' 
protokolüne �l�şk�n �şlemlerde hukuka 
uyarlık bulunmadığı sonucuna vararak, �ş 
b�rl�ğ� protokolünün �ptal�ne karar verd�.
'ULUSLARARASI BOYUTTA EMSAL’
Kararla �lg�l� açıklama yapan Doğa Derneğ� 
Hukuk Danışmanı Avukat Cem Altıparmak, 
"Yaşadığımız dava sürec�, kamu 
�dareler�n�n hatalı su ve tarım pol�t�kalarının 
ve sorunları çözmektek� �steks�zl�k ve 
eylems�zl�kler�n�n yol açtığı sorunları 
görmek, �kl�m değ�ş�kl�ğ� �le mücadele, 
b�yoçeş�tl�l�ğ�n korunması, afetlerle 
mücadele ve araz� bozunumunun 
önlenmes� �ç�n sulak alanların 
korunmasının ve restorasyonunun nasıl 
hayat� b�r rol oynadığının yargısal tesp�t� 
açısından uluslararası boyutta b�r emsal 
oluşturmaktadır" d�ye konuştu.
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Alkol ve sigaraya zam yolda!
T

ürk�ye Tekel 
Bay�ler� 
Platform 

Başkanı Özgür 
Aybaş, s�gara ve 
alkole zam 
geleceğ�n� sosyal 
medya hesabından 
duyurdu. Türk�ye 
Tekel Bay�ler� 
Platformu Başkanı 
Özgür Aybaş, sosyal 
medya hesabından 
yaptığı açıklama �le 
alkollü �çecekler ve 
s�garaya yapılacak 
zamları duyurdu. 
Aybaş, alkollü �çeceklerde zam oranının 
yüzde 20-28 arasında olacağını 
bel�rt�rken, s�gara zammına da�r net b�r 
açıklama yapmadı.

Alkolde Yüzde 20-28 Arası Zam 
Beklen�yor

Özgür Aybaş, açıklamasında alkollü 
�çeceklerdek� fiyat artışının yüzde 20 �le 
yüzde 28 arasında değ�şeb�leceğ�n� 
söyled�. Bu artış, alkol tüket�c�ler� �ç�n 
büyük b�r yük oluşturacak g�b� 
görünüyor. Zamların, özell�kle b�ra ve 
şarap g�b� alkollü �çecekler� etk�ley�p 
etk�lemeyeceğ� �se henüz netleşm�ş 
değ�l.

S�garaya Yapılacak Zam Oranı 
Henüz Bel�rs�z

Aybaş, alkolün yanı sıra s�garaya da 
zam yapılacağı b�lg�s�n� paylaştı. Ancak 
s�gara zammının ne kadar olacağına 
da�r herhang� b�r yüzde vermed�. 
Bununla b�rl�kte, s�gara fiyatlarının da 
kısa süre �ç�nde artması beklen�yor.

Zamların Ne Zaman Geleceğ� Merak 
Konusu

Alkol ve s�garaya yapılacak zamların 
ne zaman uygulanacağı konusunda 
herhang� b�r tar�h ver�lm�ş değ�l. Ancak, 
açıklamanın ardından tekel bay�ler�nde 
zamlı fiyatların kısa süre �ç�nde geçerl� 
olması öngörülüyor.

İŞKUR’da ilana çıkıldı… 85 bin 128 işçi 
aranıyor… Manisa’da da sayı belli!
İŞKUR'un hayata geç�rd�ğ� "Açık İş Har�tası" uygulamasına 
göre, Türk�ye genel�nde 85 b�n 128 açık �ş �lanı bulunuyor.

T
ürk�ye genel�nde 
�şverenler tarafından 
ver�len toplam 85 b�n 

128 açık �ş �lanı, İŞKUR’un 
yen�l�kç� “Açık İş Har�tası” 
uygulaması üzer�nden 
er�ş�me açıldı. İş arayanlarla 
�şverenler� buluşturmayı 
amaçlayan uygulama, �ş 
�lanlarının �l ve meslek bazında kolayca 
�nceleneb�lmes�n� sağlıyor.
En Fazla İş İlanı İstanbul’dan
İŞKUR’un https://ac�k�shar�ta.�skur.gov.tr/ 
adres�nden er�ş�leb�len uygulamaya göre,
İstanbul: 21 b�n 846 �lan
Ankara: 5 b�n 117 �lan
Kocael�: 4 b�n 606 �lan
Bursa: 4 b�n 285 �lan
İzm�r: 4 b�n 357 �lan
Man�sa 3 b�n 136 �lan
Kayser�, Gaz�antep, Mers�n, Antalya ve 
Tek�rdağ g�b� �llerde de öne çıkan b�nlerce 
açık �ş �lanı bulunuyor.
En Çok Talep Gören Meslekler
Türk�ye genel�nde �şverenler�n en çok 
�ht�yaç duyduğu poz�syonlar arasında, 
n�tel�k gerekt�rmeyen beden �şç�l�ğ� �lk 
sırada yer alıyor. Bu alandak� �lan sayısı 20 
b�n 538 olarak açıklandı. Bunun yanında;

Tem�zl�k görevl�s�: 3 
b�n 280 �lan
Satış elemanı: 1381 
�lan
Paketleme �şç�s�: 
1322 �lan
Ambar-depo �şç�s�: 
1303 �lan
Konfeks�yon �şç�s�: 

1277 �lan
Serv�s elemanı: 1249 �lanla d�kkat çek�yor.
Ustalık Gerekt�ren Mesleklere Yoğun 
Talep
Uzmanlık ve ustalık gerekt�ren mesleklerde 
de yüksek sayıda açık �ş �lanı bulunuyor. 
D�k�ş mak�nec�s�, gazaltı kaynakçısı, forkl�ft 
operatörü, elektr�kç�, mekan�k bakım 
onarımcı ve CNC torna tezgahı operatörü 
g�b� meslekler en çok talep gören uzmanlık 
alanları arasında yer alıyor.
Kolay Er�ş�m ve Anlık Güncellemeler
İŞKUR’un sunduğu “Açık İş Har�tası” 
uygulaması, mevcut �ş �lanlarını har�ta 
üzer�nde �l ve �lçe bazında görsel olarak 
�nceleme, mesleklere göre filtreleme ve 
�lanların l�stes�n� �nd�rme �mkanı sunuyor. 
Bu uygulama, �ş arayanların doğru �şe 
ulaşmasını kolaylaştırırken, �st�hdamı 
artırmayı hedefl�yor.
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ÖNEMLİ 
TELEFONLAR
Pol�s İmdat 112
Jandarma 112
Yangın İhbar 112
Kaymakamlık   6131028
Beled�ye 6132416
Emn�yet  6132252
Jandarma  6139504
Delet Hast. 6132490
Sağlık Grup Bş 6124307
Elİ  6132326
SEAŞ  6131983
Maden İş Ege 6131168
Maden İş Soma Şb.  

TES-İŞ Send. 6131033
Esnaf Oda 6131409
T�c. Odası 6131156   
Askerl�k Şb. 6131030
Elektr�k Arıza 6132077
TCDD Soma 6132147
Orman İşletme 6132038
Otobüs Garaj 6131055
Sarıhoca  6131919
Soma İşkur 6133111
Fer TIP  6136129
Şoförler Oda 6131702
Berberler Oda 6140536
Med�gün Hst. 4442421
TEİAŞ  6132000
Z�raat Odası 6132880
Müftülük 6132169
Nüfus Müd. 6125928
Verg� Da�res� 6131292
Soma SGK 6124646
İlçe Tarım  6131031
Kütüphane 6132341
Huzurev�  6129050
CBÜ Soma 6120063
BARO  6132360
Tapu Müdür 6132503
M�ll� Eğ�t�m 6132014
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Sağlık Müdürü Erol Karaca yeni aile hekimliği 
sistemiyle ilgili merak edilenleri anlattı!
Man�sa İl Sağlık Müdürü Op. 

Dr. Erol Karaca, sağlık 
cam�asının gündem�nde 

olan yen� a�le hek�ml�ğ� yönetmel�ğ� 
�le �lg�l� öneml� açıklamalarda 
bulundu. Yen� yönetmel�k hakkında 
merak ed�len soruları yanıtlayan 
Karaca, yönetmel�ğ�n hem 
vatandaşlar hem de a�le hek�mler� 
�ç�n olumlu sonuçlar doğuracağını 
bel�rtt�.
Yönetmel�ğ�n, sağlık h�zmetler�n�n 
kal�tes�n� artıracağını ve hem a�le 
hek�mler� hem de vatandaşlar �ç�n 
olumlu sonuçlar doğuracağını 
bel�rten Karaca, "Yen� yönetmel�k 
�le halk sağlığını önceleyen b�r s�stem 
gel�şt�r�yoruz. A�le hek�mler�m�z, 
hastalıkları tedav� etmek yer�ne, 
hastalıktan önce sağlıklarını 
güçlend�rmeye odaklanacaklar" ded�.
Yen� Yönetmel�kte İlaç Kısıtlaması Mı 
Gel�yor?
Yen� yönetmel�ğ�n en çok merak ed�len 
konularından b�r� olan �laç kısıtlamasına 
da�r açıklamalarda bulunan Karaca, 
şunları söyled�: “Yen� a�le hek�ml�ğ� 
yönetmel�ğ�nde vatandaşa ve a�le 
hek�m�ne yönel�k herhang� b�r �laç 
kısıtlaması gelm�yor. Vatandaşımız a�le 
hek�m�ne muayene olduğunda hek�m�n 
uygun gördüğü ya da raporu bulunan 
�lacı a�le hek�m�ne yazdırab�lecek. Ancak 
özell�kle ant�b�yot�k kullanımı konusunda 
d�kkatl� olmamız gerek�yor. Türk�ye’de 

b�n k�ş�ye düşen günlük ant�b�yot�k 
kullanım m�ktarı, OECD ortalamasından 
2,5 kat daha yüksek. Gereks�z 
ant�b�yot�k ve �laç kullanımı, küresel b�r 
sağlık sorunu hal�ne gelm�şt�r ve b�z 
bununla mücadele etmek �st�yoruz.”
Karaca sözler�ne şöyle devam ett�: 
“Şunu net b�r şek�lde �fade edey�m: Yen� 
yönetmel�k, a�le hek�mler�n�n tanı ve 
tedav�s�ne asla müdahale etm�yor; �laç 
yazma özgürlüğünü de ortadan 
kaldırmıyor. Burada asıl amaç, akılcı 
�laç uygulamalarının teşv�k ed�lmes�d�r. 
A�le hek�mler�m�z �laçlarını �sted�kler� g�b� 
yazab�l�r. Bu noktada yen� yönetmel�kte 
yer alan düzenlemelerle a�le 
hek�mler�m�z�n akılcı �laç kullanımı teşv�k 
ed�lmekted�r.”
A�le Hek�mler�n�n Maaşı Düşecek M�?
Yen� yönetmel�k �le a�le hek�mler�n�n 

maaşlarının düşeceğ� yönündek� 
�dd�alara yanıt veren Karaca, “Yen� 
yönetmel�ğ�n get�rd�ğ� bazı 
düzenlemeler sonucunda a�le 
hek�mler�n�n maaşında düşme olacağı 
g�b� b�r yanlış algı var. Hatta şunu 
vurgulamakta fayda var. Yen� 
yönetmel�k, daha düşük �laç kullanımı 
sağlayan a�le hek�mler�m�ze �lave b�r 
teşv�k ödemes� yapacak. B�r d�ğer 
yanıltıcı �dd�a �se “hasta memnun�yet 
oranının, a�le hek�m�n�n maaşında 
kes�nt�ye neden olacağı”dır. Hasta 
memnun�yet oranı ne olursa olsun, a�le 
hek�mler�m�z�n alacakları maaş, 
düşmeyecekt�r. Hem 

vatandaşlarımızın memnun�yet 
oranlarını yükseltecek hem de a�le 
hek�mler�m�z�n mot�vasyonlarını ve 
memnun�yetler�n� arttıracak şek�lde yen� 
b�r teşv�k ödemes� get�r�ld�” ded�.
Sevk S�stem� Gelm�yor!
Yen� yönetmel�k �le �lg�l� sevk s�stem�n�n 
get�r�leceğ� yönündek� söylent�ler� de 
yalanlayan Karaca, şu �fadeler� kullandı: 
"Sevk s�stem� gelmes� g�b� b�r durum 
söz konusu değ�l. Sağlık Bakanlığımız, 
vatandaşlarımızın �lk başvuracakları 
kapının a�le hek�m� olmasını �st�yor. A�le 
hek�mler�, sağlık h�zmetler�n�n nabzını 
tutacak ve hastaların sağlık tak�b�n� 
yapacaklar. Bu nedenle a�le hek�ml�ğ� 
s�stem�n�n etk�nl�ğ�n� artırmaya yönel�k 
b�r düzenleme yapıyoruz. A�le 
hek�mler�m�ze, hastalarına öncel�kl� 

hastane randevusu alab�lme �mkânı 
tanıdık."
"A�le Hek�ml�ğ� S�stem�n� 
Güçlend�r�yoruz”
Yen� yönetmel�ğ�n, hek�m başına düşen 
hasta sayısını azaltacağını ve muayene 
süreler�n�n artacağını bel�rten Karaca, 
"A�le hek�mler�m�z�n hastalarıyla daha 
uzun süre vak�t geç�recekler�, daha 
kal�tel� h�zmet verecekler� b�r s�stem 
hayata geç�r�l�yor. Bu düzenleme, 
hek�m-hasta �l�şk�s�n� güçlend�recek ve 
sağlık h�zmetler�n�n etk�nl�ğ�n� artıracak" 
ded�.
"Vatandaşlarımızın Katkısı Büyük 
Olacak”
Karaca, yönetmel�ğ�n amacına 
ulaşab�lmes� �ç�n vatandaşların da katkı 
sağlaması gerekt�ğ�n� vurgulayarak 
sözler�n� şöyle sonlandırdı: "Kron�k 
hastaların ve 65 yaş üstü b�reyler�n 
daha etk�n tak�p ed�lmes�, halk sağlığını 
korumak açısından büyük önem taşıyor. 
Bu süreçte vatandaşlarımızın a�le 
sağlığı merkezler�nde düzenl� muayene 
ve tarama yaptırmaları, sağlıklı yaşam 
tavs�yeler�ne uymaları gerek�yor. Hep 
b�rl�kte daha sağlıklı b�r toplum 
oluşturmak �ç�n bu düzenlemeler büyük 
fırsatlar 
sunuyor.
"

Moris Şinasi'nin kaderi belli oldu!
Man�sa İl Sağlık Müdürü Erol Karaca, Mor�s Ş�nas� Çocuk Hastanes�'n�n 
geleceğ�yle �lg�l� öneml� açıklamalarda bulundu. 2018 yılında depreme 
dayanıksızlığı neden�yle boşaltılan tar�h� b�nanın geleceğ� de bell� oldu.

930’larda �nşa ed�len Mor�s Ş�nas� 

1Çocuk Hastanes�, modern sağlık 
h�zmetler� �ht�yaçlarını karşılamadığı 

ve deprem r�sk� taşıdığı gerekçes�yle 
yaklaşık 6 yıl önce boşaltılmıştı. Sağlık 
h�zmetler�, o dönemde yen� açılan 
Merkezefend� Devlet Hastanes� ve Man�sa 
Şeh�r Hastanes�’ne taşınmıştı. Ancak 
b�nanın kültürel değer� göz önüne alınarak 
Kültür Varlığı olarak tesc�llend�.
Mor�s Ş�nas�’ye Ne Olacak?
Mor�s Ş�nas� Çocuk Hastanes�'n�n son 

durumunu açıklayan Man�sa İl Sağlık 
Müdürü Erol Karaca, restorasyon ve 
röleve çalışmalarının hayırsever desteğ�yle 
yapıldığını ve b�na gelecekte b�r müze ya 
da ayaktan sağlık h�zmet� sunum merkez� 
olarak yen�den �şlevlend�r�lmek üzere 
planlandığını söyled�.
İl Sağlık Müdürü Karaca, b�nanın Man�sa 
�ç�n taşıdığı sembol�k önem� şu sözlerle 
�fade ett�: “Dolayısıyla o b�nayı koruyup b�r 
şek�lde müze olab�l�r. Sağlık h�zmetler� 
sunumuyla �lg�l� daha ayaktan sağlık 

h�zmet� sunumuna yönel�k b�r çerçeve 
ç�z�leb�l�r. Organ�k b�r �l�şk�. Yıllara 
dayanan, geleneksel b�r süreç… Mor�s 
Ş�nas�; hep�m�z�n, Man�sa'da yaşayan, 
çocukluğunu burada geç�renler�n 
hastanes�. Hastane olarak değ�l de başka 
b�r ded�ğ�m g�b� kültürel b�r varlık olarak 
tesc�l ed�ld�ğ� �ç�n asla yıkılması söz 
konusu değ�l. Restore ve röleve 
çalışmaları belk� bugün olmaz yarın 
yapılacak belk� b�r sonra yapılacak.” 
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oma Devlet 

SHastanes�nde eks�kl�ğ� 
h�ssed�len Genel 

Cerrah uzmanlığına doktor 
atandı. Genel Cerrah� Uzmanı 
Dr. Muhammed Burak 
KOYUNCU hasta kabulüne 
başladı. Başhek�m Gökhan 
Kıvanç Yaşar, “Kend�s�ne 
görev�nde başarılar d�ler, 
�lçem�ze hayırlı olmasını 
temenn� eder�z.” ded�.

GENEL CERRAH GÖREVE BAŞLADI Traktör Devrildi, Sürücü Yaralandı

M
an�sa'nın Sal�hl� 
�lçes�nde sürücüsünün 
kontrolünden çıkan 

traktörün devr�lmes� sonucu 
meydana gelen kazada sürücü 
ölümden döndü.
Kaza, Durasıllı Mahalles�'nde 
meydana geld�. Ed�n�len b�lg�ye 
göre, A.T.(40) �dares�ndek� 45 
SA 9149 plakalı römorklu 
traktör, sürücüsünün d�reks�yon 
hak�m�yet�n� kaybetmes� sonucu mahalle 
�ç�nde devr�ld�. Kazada traktör sürücüsü 
yaralandı. Çevredek�ler�n �hbarı üzer�ne 
kaza yer�ne sağlık ve jandarma ek�pler� 
sevk ed�ld�. İhbar üzer�ne kaza yer�ne 

çağrılan sağlık ek�pler�, yaralı sürücüyü 
�lk müdahales�n�n ardından hastaneye 
götürdü.
Kaza �le �lg�l� soruşturma başlatılırken, 
yaralı sürücünün hayat� tehl�kes�n�n 
bulunmadığı öğren�ld�.
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